
Bestyrelsesmøde d.10.03.2022 

Tilstede: Christina - Per Dahlhammer – Horst 

Afbud: Lise-Lotte 

Per startede med at orientere os vedrørende Molokker på Gyvelvej og 

Brøndbyvestervej. Det ser ud til at give problemer på Brøndbyvestervej fordi 

afdelingen er for lille, men dette kan måske klares ved at koble ejerboligerne til som 

har vist interesse. Per har kontakten og fører sagen. På Gyvelvej ser det ud til at 

kommunen ikke er helt klar med leveringen af molokker og vil stille midlertidige 

skraldecontainer op. Dette var vi ikke helt tilfredse med på grund af eventuelle 

lugtgener.  

Vi diskuterede også lade-stander for elbiler og dette er gået via Per til udvalget som 

tager sig af sagen. 

Vedtaget blev også at der bliver lagt græsarmeringssten på Brøndbyvestervej i 

stedet for asfalt.  

Det viser sig nu at der igen sløses med rengøringen i vaskerierne og vi håber at der 

bliver rettet op på det, eventuel ved at skifte til et andet firma. 

 

Referent: Horst Diter 


